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Algemeen:
Vragen met betrekking tot mogelijkheden kostenreductie Jeugdhulp en WMO
In het afgelopen begrotingsdebatten heeft de VVD Rijswijk een motie ingediend die het 
College naar onze mening zou kunne inspireren tot het nemen van relatief makkelijke 
maatregelen rondom de kostenreductie in het sociaal domein. Inde behandeling van de 
motie heeft wethouder Bentvelzen vrij kort en bondig aangegeven waarom deze maatregelen 
geen effect zouden sorteren. Met betrekking tot het verwijzingsadviesteam en de 
indicatiestellingen zouden deze adequaat zijn ingericht en toegepast worden. Met betrekking 
tot het realiseren van een real time rapportage van de geboden hulp op wijkniveau en het 
effectief monitoren van zorgbehoeften en repatriëren van overbodige zorgmaterialen bleek 
dit niet mogelijk of onhaalbaar. Het waarom ontbrak hierbij... Ondertussen blijkt dat de kosten 
blijven stijgen rondom de Jeugdhulp. IB Brief 19 129 leert ons dat de vertraging in het maken 
van afspraken tussen de H10 en de Jeugdhulp aanbieders elke gemeente weer extra in het 
rood duwt, voor Rijswijk een kleine 7 ton over 2020. Gegeven het belang van deze discussie 
zou ik graag in het forum de volgende vragen willen stellen over de onhaalbaarheid van de 
voorgestelde maatregelen:

- Kunt u aangeven waarom het onhaalbaar is om realtime op wijkniveau te rapporteren 
dan wel de materiële zorgbehoeften effectiever te monitoren?

- Bent u het eens dat dergelijke maatregelen van toegevoegde waarde zouden kunnen 
zijn om op korte termijn kostenbesparend te werk te gaan?

- Is het u bekend dat deze maatregelen in uw buurtgemeenten worden verkend dan 
wel uitgevoerd?

- Welke maatregelen/ideeën zijn er tot op heden gedeeld tussen u en uw collega 
wethouders van de H10? En zijn deze al onderzocht dan wel in uitvoering gebracht?

Bijlage: De voorgestelde maatregelen uit de motie:
Jeugdhulp

- het instellen van een verwijzingsadvies team, in dienst van de gemeente. Dit team 
met experts vanuit het hulpdomein, al dan niet gedetacheerd, verleent bijstand aan 
verwijzers en houdt zich bezig met het monitoren van de verwijzingen en adviseert 
wanneer wenselijk om de verwijzing meer passend te maken op de behoefte van de 
jeugdige (passend bij actieplan 2 plan van aanpak);

- het realiseren van een nauwkeurig, real time rapportage van de geboden hulp op 
wijkniveau, waarop passende keuzes kunnen worden gemaakt inzake het 
voortzetten, aanpassen dan wel beëindigen van de geboden hulp;

WMO 

- indicatiestellingen in de WMO bij verlenging van zorgvrager (zoals hulp in de
huishouding) in periodes van vijf jaar te doen in plaats van elk jaar, wanneer zicht op 
herstel of verbetering niet aan de orde is.

- Jaarlijks monitoren van de uitgegeven fysieke zorgbehoeften (rollators, 
scootmobielen, krukken etc etc) op het gebied van doelmatigheid en rechtmatigheid, 
en actief repatriëren van de spullen zodra ze niet meer nodig zijn.

Vragen met betrekking tot agendapunt 16 Raadsvoorstel wijziging APV



De VVD fractie heeft met interesse de aanpassingen in de APV gelezen. Een van de 
wijzigingen betreft het vergunningenstelsel voor de automotive branche teneinde de 
ondermijnende criminaliteit tegen te gaan. De VVD fractie ziet dit als een goede stap. De 
VVD fractie vraagt zich hierbij af of de afdeling handhaving in samenwerking met de politie 
goed zicht houdt op de was/wordt situatie om daarmee de bewegingen van malafide 
ondernemingen te volgen. Worden hierbij de naburige gemeenten op de hoogte gesteld van 
verplaatsingen van bedrijven buiten de gemeentegrens? En gebeurt dit ook omgekeerd? En 
welke signalen/ideeën heeft het College nog meer in de aankomende periode om 
ondermijnende criminaliteit tegen te gaan in de gemeente Rijswijk?
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